

主旨: HKUST Staff Association News - 12 Aug 2014

從: HKUST Staff Association <staff@ust.hk>

日期: 12/8/2014 17:02

到: <staff-association-news-list@ust.hk>

### HKUST Staff Association News – 12 Aug 12 2014

中文版在英文版本之後

Dear Colleagues,

In this SA News, we'd like to inform you about the following:

1. **Sale of Wing Wah Mooncake at Early Bird Price – now available!!**
2. **Newspaper subscription service for the period 1 Sept 2014 - 30 June 2015**
3. **HKUSTSU Notebook Ownership Program 2014 (On behalf of HKUST Students' Union)**

Enquiry: [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)

HKUST Staff Association  
12 Aug 2014

---

#### 1. **Sale of Wing Wah Mooncake at Early Bird Price**

As the Mid-Autumn Festival is approaching, the Staff Association has made arrangement with the Wing Wah Bakery for sale of mooncake coupons. To join the "Early Bird Discount" for purchases **before 18 August 2014**, the discounted prices are

- HK\$167 per box for Double Yolk White Lotus Seeds Mooncake (original price at HK\$328 per box)
- HK\$157 per box for White Lotus Seeds Mooncake (original price at HK\$308 per box)

Remark: all purchases are for coupons to be redeemed (before September 6, 2014) by users at Wing Wah Bakery Shops in town.

Colleagues interested in making a purchase please:

- complete the online form [https://docs.google.com/forms/d/1QNPLEet16G3\\_2JcO4CqursVPs\\_EiC3Yg9Je1ezx06GQ/viewform?c=0&w=1&usp=mail\\_form\\_link](https://docs.google.com/forms/d/1QNPLEet16G3_2JcO4CqursVPs_EiC3Yg9Je1ezx06GQ/viewform?c=0&w=1&usp=mail_form_link)
- send a cheque with full payment payable to “The HKUST Staff Association” (state your full name, department and contact phone number on back of the cheque) by internal mail addressed to “HKUST Staff Association” **BEFORE 18 August 2014**.
- colleagues will receive email with information on the arrangement of coupon distribution on campus.

#### 2. **Newspaper subscription service for the period 1 Sept 2014 - 30 June 2015**

Once again, the Staff Association is offering colleagues newspaper subscription service for the period 1 Sept 2014 – 30 June 2015 [http://staff.ust.hk/service\\_news.html](http://staff.ust.hk/service_news.html). The following newspapers will be available for subscription:

- Hong Kong Economic Times
- Ming Pao
- SCMP

Sing Tao will no longer offer their delivery and service to the campus)

If you are interested in subscribing for the HKET, Ming Pao or SCMP, please complete and return the Subscription Form [http://staff.ust.hk/pdf/SA\\_newspaper\\_order\\_form.pdf](http://staff.ust.hk/pdf/SA_newspaper_order_form.pdf) with your cheque payment via internal mail to Staff Association **by 27 August 2014 (Wednesday)**.

Details of the services are as follows:

Period: 1 September 2014 to 30 June 2015 (Every weekday except public holidays; a total of 203 working weekdays)

Cost:

- Chinese Newspaper (HKET and Ming Pao): HK\$3.0 per copy X 203 days = \$609
- English Newspaper (SCMP): HK\$4 per copy X 203 days = \$812
- Administration Fee
  - n HK\$30 for non-Staff Association Members.
  - n Please note that subscriptions by departments/offices shall pay non-member rates.
  - n No administration fee for SA Members.
  - n Non-members are welcome to join SA as members to enjoy this service and other members' benefits. Our annual membership fee is HK\$30. Please send your Membership Application Form together with your Subscription Form and cheque.

SA Membership Application Form can be downloaded from: [http://staff.ust.hk/membership\\_form.html](http://staff.ust.hk/membership_form.html)

Pick-up or Delivery:

- Self Pick-up
- You can pick up the newspaper at a location to be announced later at no extra cost.

Extra delivery services to departmental general office or on-campus staff quarters can be arranged as follows:

- HK\$1.5 per copy per day
- Newspapers will be delivered before 3:00 p.m. on delivery day.

Payment:

Subscriptions are to be paid in advance for the entire period of 203 days. Please send a crossed check payable to "HKUST Staff Association" to Staff Association by internal mail together with a completed Subscription Form. Payment is due by 27 August 2014 (Wednesday).

For further enquiries, please email to [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk).

### **3. HKUSTSU Notebook Ownership Program 2014 (For HKUST Students' Union)**

Organized by the HKUST Students' Union, the HKUSTSU Notebook Ownership Program 2014 has been launched. The first roadshow of the computers of 3 brands (ASUS, Lenovo & Apple) will start from 18th August 2014. Details are as follows:

Date: Roadshow1: 18 Aug – 23 Aug  
Roadshow2: 10 Sep-20 Sep

Time: 11:30-19:30 (Mon-Fri) 11:30-16:30 (Sat)  
Closed on Sunday & Public Holiday  
The 1st day of each roadshow will start at 13:00

Venue: Roadshow1: The Hong Kong Jockey Club Enterprise Centre (outside LT-J)  
Roadshow2: The Hong Kong Jockey Club Enterprise Centre (outside LT-J & LT-K)

All HKUST students, staff and alumni are eligible to purchase at special price.

For details of order submission, please visit this website: <http://www.hknotebook.com/edm/np14/hkust20140807/index1.html>

For further enquiries: Hotline 8208 8991 - Mon - Fri: 10:30 - 19:00 / Sat: 10:30 - 14:00 (Closed on Sun & Public Holidays) or Ben Ma from HKUSTSU at 68759522 or via [su\\_union@ust.hk](mailto:su_union@ust.hk).

END of News

---

各位同事:

今期科大教職員協會會訊包含以下資料：

1. 榮華月餅券“早鳥購買優惠”
2. 2014年9月1日至2015年6月30日的報紙訂閱服務
3. 科大學生會主辦的2014年電腦優惠計劃

查詢請電郵：[staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)

科大教職員協會

2014年8月12日

---

### 1. 榮華月餅券“早鳥購買優惠”

中秋節將近，科大教職員協會安排了以特惠價購買榮華餅家月餅券，詳情如下:

折實價格:

- 雙黃白蓮蓉月 每盒港幣167元（原價港幣 328元）
- 淨蓮蓉月 每盒港幣157元（原價港幣308元）

“早鳥購買優惠”截止日期: 2014年8月18日

備註：

只代售月餅卷(請於9月6日前在香港任何一間榮華餅店自行提取月餅)，有興趣購買者請

(1) 於8月18日前填妥下列訂購表格[https://docs.google.com/forms/d/1QNPLEet16G3\\_2JcO4CqursVPs\\_EiC3Yg9Je1ezx06GQ/viewform?c=0&w=1&usp=mail\\_form\\_link](https://docs.google.com/forms/d/1QNPLEet16G3_2JcO4CqursVPs_EiC3Yg9Je1ezx06GQ/viewform?c=0&w=1&usp=mail_form_link)

(2) 提交表單後，請將劃線支票支付應繳總額 (收款人: 香港科技大學教職員協會，在支票背面寫下你的全名，部門和聯繫電話)，以校內郵遞 在2014年8月18日以前寄交香港科技大學教職員協會

收。

(3) 我們收到後會以電郵通知大家取月餅卷的詳情。

查詢：電郵 [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)

## 2. 2014年9月1日至2015年6月30日的報紙訂閱服務

一如往年，本會為同事提供報紙訂閱服務 [http://staff.ust.hk/service\\_news.html](http://staff.ust.hk/service_news.html), 訂閱期為2014年9月1日至2015年6月30日，有以下報章可供訂閱：

- 香港經濟日報
- 明報
- 南華早報

(星島日報將不再為校園提供訂閱服務)

如果你有興趣訂閱香港經濟日報，明報和南華早報，請填妥以下訂閱表格 [http://staff.ust.hk/pdf/SA\\_newspaper\\_order\\_form.pdf](http://staff.ust.hk/pdf/SA_newspaper_order_form.pdf) 並將訂閱表格連同劃線支票 (收款人: 香港科技大學教職員協會，在支票背面寫下你的全名，部門和聯繫電話)，以校內郵遞寄交香港科技大學教職員協會。

截止日期: 2014年8月27日 (星期三)

訂閱詳情如下:

訂閱期： 2014年9月1日至2015年6月30日 (週一至週五，公眾假期除外，合共203個工作天)

費用：

一) 中文報紙 (經濟日報及明報)

每份每天港幣 \$3 x 203天 = 609元

二) 英文報紙 (南華早報)

每天港幣 \$4 x 203天 = 812元

c) 行政費

- 非科大教職員協會會員港幣30元。

- 請注意: 辦公室或部門訂閱應支付非會員價。

- 科大教職員協會會員 免行政費。

- 非會員: 歡迎加入科大教職員協會成為會員，以享受這項服務和其他會員福利。會員年費為港幣30元。請把訂閱表格和會員申請表連同劃線支票 (收款人: 香港科技大學教職員協會)，以校內郵遞寄交香港科技大學教職員協會。

科大教職員協會的會員申請表格可從以下網頁下載：[http://staff.ust.hk/membership\\_form.html](http://staff.ust.hk/membership_form.html)

自取或派送：

一) 自取

- 你可以自行取報(如此則無需支付額外費用), 取報位置容後公佈。

二) 報紙也可直接送到各部門辦公室或校內教職員宿舍, 但要支付額外費用:

- 每份每天港幣1.5元

- 報紙會每天下午3:00前送達。

付款方式：

請一次過支付203天訂閱費用。請將填妥的訂閱表連同劃線支票 (收款人: 香港科技大學教職員協會)，以校內郵遞寄交香港科技大學教職員協會。截止日期: 2014年8月27日 (星期三)。

查詢：請電郵 [staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)

### 3. 科大學生會2014年電腦優惠計劃

踏入新學年，相信不少科大同學和教職員除了購買各類文儀用品和書本外，也會計劃購買手提電腦以應付大學生活。科大學生會在這個暑假舉行電腦優惠計劃，為同學們和教職員們爭取更經濟的折扣優惠，並篩選出性價比較高的電腦供各位在校園購買。

#### 活動詳情

日期：路演ROADSHOW 1: 8月18日至8月23日

路演 ROADSHOW 2: 9月10日至9月20日

時間： 11:30 - 19:30 (週一至週五)

11:30 - 16:30 (週六)

每次路演 Roadshow 的第一天都會在13:00開始

地點： 路演 1: 香港賽馬會創新科技中心LT-J外

路演2: 香港賽馬會創新科技中心LT-J&K外

路演和訂購電腦詳情見以下網站：<http://www.hknotebook.com/edm/np14/hkust20140807/index1.html>

查詢：如有查詢 請致電熱線8208 8991 週一 - 週五: 10:30 - 19:00 / 週六: 10:30 - 14:00 或學生會 Ben Ma at 68759522, [su\\_union@ust.hk](mailto:su_union@ust.hk).

---